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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012.
évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az
Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetéke s
minisztérium vezetőjéhez

„Hogyan tovább várólista-csökkentés?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A 2015-ös évben a Kormány 6 milliárd forintot biztosított az egészségügy számára a
várólisták rövidítésére . A program részeként az OEP felmérte, hogy az állami fenntartásba n
lévő egészségügyi intézmények éves normál műtéti programjukon túl a többletforrás terhér e
mennyi beteg műtétjét tudják felvállalni . Ennek alapján az áprilisban indított várólista -
csökkentési programra szánt keretösszeg kb. 1500 műtétre biztosít fedezetet .

Ez a program azon kevés kormányzati intézkedések egyike, amelyet a Jobbi k
Magyarországért Mozgalom is támogathatónak talál . Sajnáljuk azonban, hogy az év másodi k
felébe érve még szó sincs a 2016. évi működtetésrő l, miközben az intézmények már jöv ő év
február vérére listázzák a betegeket . Az egészségügyi intézményeknek jelen pillanatban
elképzelésünk sincs arról, hogy a régi TVK vagy az "új", emelt TVK szerint id őzítsék a
műtéteket .

Mindezekre tekintettel a következő kérdésekre várom Tisztelt Miniszter Úr válaszát :

– Folytatódik-e az várólista-csökkentési program 2016-ban?



- Milyen TVK-val tervezzenek az egészségügyi intézmények a jöv ő év eleji
műtéteket illetően?

— Mekkora összeget szán a Kormány 2016-ban a várólisták csökkentésére ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2015 . október 6 .

Tisztelettel :

Dr. Lomács László György
Jobbik Magyarországért Mozgalom
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